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Protokół nr 31/2016
z posiedzenia Komisji Kultury i Ochrony Zabytków Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 10 maja 2016 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W  posiedzeniu,  któremu  przewodniczyła  Małgorzata  Jantos  –  Przewodnicząca 
Komisji udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg list obecności. 
Przewodnicząca po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych 
decyzji o godzinie 14.00 otworzyła posiedzenie witając członków Komisji oraz przybyłych 
gości. 
Przewodnicząca zaproponowała uzupełnienie porządku posiedzenia o punkt „Zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Miejską Kraków umowy partnerskiej z 
Wojewodą  Małopolskim  dotyczącej  realizacji  projektu  pn.  "Rewaloryzacja  wybranych 
cmentarzy wojennych z okresu I wojny światowej położonych na terenie Brzeska, Krakowa, 
Tarnowa,  Wadowic  oraz  powiatów bocheńskiego,  brzeskiego i  tarnowskiego jako zespołu 
dziedzictwa o znaczeniu międzynarodowym" -według druku nr 883”. Propozycja ta została 
jednogłośnie przyjęta.
Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:

1. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zawarcia  przez  Gminę  Miejską  Kraków 
umowy  partnerskiej  z  Wojewodą  Małopolskim  dotyczącej  realizacji  projektu  pn. 
"Rewaloryzacja wybranych cmentarzy wojennych z okresu I wojny światowej położonych 
na  terenie  Brzeska,  Krakowa,  Tarnowa,  Wadowic  oraz  powiatów  bocheńskiego, 
brzeskiego  i  tarnowskiego  jako  zespołu  dziedzictwa  o  znaczeniu  międzynarodowym" 
-według druku nr 883.

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  miejskim  instytucjom 
kultury - według druku nr 846.

3. Informacja na temat działalności Muzeum Guggenheima w Krakowie.
4. Zaopiniowanie  wykonania  budżetu  Miasta  Krakowa  za  rok  2015  w  zakresie 

merytorycznego działania Komisji.
5. Sprawy bieżące.
6. Oświadczenia i komunikaty.

Ad. 1.
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez  Gminę Miejską Kraków 
umowy  partnerskiej  z  Wojewodą  Małopolskim  dotyczącej  realizacji  projektu  pn. 
"Rewaloryzacja  wybranych  cmentarzy  wojennych  z  okresu  I  wojny  światowej 
położonych  na  terenie  Brzeska,  Krakowa,  Tarnowa,  Wadowic  oraz  powiatów 
bocheńskiego,  brzeskiego  i  tarnowskiego  jako  zespołu  dziedzictwa  o  znaczeniu 
międzynarodowym" -według druku nr 883.

Dorota Iwanicka – Dyrektor Zarządu Cmentarzy Komunalnych przedstawiła projekt uchwały 
według druku nr 883.
Do powyższego projektu nie zgłoszono uwag.



W obecności  11 członków Komisji  w głosowaniu;  za  pozytywnym zaopiniowaniem – 11 
głosów  (jednogłośnie),  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała projekt  uchwały  w  sprawie 
zawarcia  przez  Gminę  Miejską  Kraków  umowy  partnerskiej  z  Wojewodą  Małopolskim 
dotyczącej realizacji projektu pn. "Rewaloryzacja wybranych cmentarzy wojennych z okresu 
I  wojny  światowej  położonych  na  terenie  Brzeska,  Krakowa,  Tarnowa,  Wadowic  oraz 
powiatów bocheńskiego,  brzeskiego i  tarnowskiego jako zespołu dziedzictwa o znaczeniu 
międzynarodowym" -według druku nr 883.
  
(Opinia Nr 52/2016 z dnia 10 maja 2016r.)

Ad. 2.
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  miejskim  instytucjom 
kultury - według druku nr 846.

Projekt uchwały przedstawiła Katarzyna Olesiak - Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury i 
Dziedzictwa Narodowego. 
Do powyższego projektu nie zgłoszono uwag.
W obecności  12 członków Komisji  w głosowaniu;  za pozytywnym zaopiniowaniem – 12 
głosów  (jednogłośnie),  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała projekt  uchwały  w  sprawie 
udzielenia dotacji miejskim instytucjom kultury - według druku nr 846.

(Opinia Nr 53/2016 z dnia 10 maja 2016r.)

Ad. 3.
Informacja na temat działalności Muzeum Guggenheima w Krakowie.

Pan Zbigniew Kwiatkowski przy pomocy prezentacji multimedialnej przedstawił informację 
na temat działalności i planów Muzeum Guggenheima w Krakowie.
Radni  zapoznali  się  z  prezentacją  na  temat  tego  czym  dla  Krakowa  byłoby  Muzeum 
Guggenheima.
Zdaniem  Pana  Zbigniewa  Kwiatkowskiego  Kraków  potrzebuje  tego  muzeum  aby  być 
włączonym do światowego krwioobiegu kultury, aby znacznie powiększyć dochody miasta, 
by zwiększyć liczbę miejsc pracy i poprawić infrastrukturę Krakowa.
Mierzalnymi  efektami  powstania  takiego  muzeum  byłyby:  wzrost  liczby  turystów  i 
powiększenie  wpływów  podatkowych  dla  Krakowa.  Z  kolei  efekt  wizerunkowy  to 
umocnienie pozycji kulturalnej metropolii Krakowa, odróżnienie Krakowa od innych miast w 
Polsce i w Europie, wzrost popularności miasta wśród turystów i podniesienie jego rangi w 
światowej opinii publicznej. 
Muzeum byłoby potężną  instytucją  kultury.  Oferowałoby prezentacje  filmów i  fotografii, 
cykle wykładów, programy dla dzieci czy dla seniorów, poszukiwania artystyczne w ramach 
nowych technologii, bibliotekę, akcje społeczne. 
Radni uznali, że Kraków nie stać na tak dużą opłatę licencyjną

Ad. 4.
Zaopiniowanie  wykonania  budżetu  Miasta  Krakowa  za  rok  2015  w  zakresie 
merytorycznego działania Komisji.

Małgorzata Okarmus – Dyrektor Wydziału Budżetu przedstawiła wykonanie budżetu za rok 
2015 w zakresie merytorycznego działania komisji.



Radni nie zgłosili żadnych uwag. Jedynie Adam Kalita zwrócił się z zapytaniem do Pana 
Prezydenta co uznałby za sukces, a co za porażkę w dziedzinie kultury.
Prezydent Andrzej Kulig poinformował, że za dobrą stronę należy uznać podnoszenie jakości 
pracy Nowohuckiego Centrum Kultury, natomiast za słabość stan bibliotek krakowskich.
Ponieważ innych uwag nie zgłoszono Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie wykonania budżetu.
W obecności  11  członków Komisji  w  głosowaniu;  za  pozytywnym zaopiniowaniem –  5 
głosów,  przeciw  –  0  głosów,  wstrzymujących  się  –  6  głosów  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała wykonanie budżetu Miasta Krakowa za rok 2015 w zakresie merytorycznego 
działania Komisji.

(Opinia Nr 54/2016 z dnia 10 maja 2016r.)

Ad. 5.
Sprawy bieżące.

Przewodnicząca zapoznała z korespondencją, która wpłynęła do Komisji.

Ad. 4
Oświadczenia, komunikaty

Nie zgłoszono żadnych uwag

Wobec  zrealizowania  porządku  posiedzenia,  Przewodnicząca  Komisji  o  godzinie 
15.00 zamknęła  posiedzenie.

  
 Przewodnicząca Komisji

    Małgorzata Jantos

Protokołowała:
K. Sitek


